
Protokół nr13 

 z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 10-11-2022 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel – V-ce Prezes Koła 

Wojciech Warnkowski – Skarbnik Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Konrad Margowski– Łowczy Koła, 

Grzegorz Kupś - V-ce Łowczy Koła  

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych Członków Zarządu. 

2. Posiedzenie zwołano na prośbę Łowczego Konrada Margowskiego w sprawie informacji na 

temat kol. Grzegorza Kupsia . 

Dnia  29.10.2022 r. Łowczy otrzymał zgłoszenie od Podleśniczego K. Raczkowskiego że  

Kol. G. Kupś dokonał odstrzału dzika bez wpisu do elektronicznej książki. 

Sprawa trafiła również do Nadleśnictwa które przekazało sprawę do Państwowej Straży 

Łowieckiej. Dokumentacja wysłana do Straży Łowieckiej została również  przekazana przez  

Łowczego Konrada Margowskiego do wglądu całego zarządu koła i dołączona do archiwum 

koła. 

3. Odczytanie protokołów przez V-ce Prezesa . 

4. Dyskusja Łowczego K. Margowskiego z V-ce Łowczym G.Kupsiem. 
Kolega Grzegorz Kupś zapytany co robił na danym sektorze bez wpisu odpowiedział pytaniem 
"a co tam robił kolega Raczkowski" gdy Łowczy powiedział że tylko parkował samochód wtedy 
kolega Grzegorz Kupś powiedział że: " dzień wcześniej kolega Raczkowski pozyskał dzika na 
naszym obwodzie i przeciągnął go na obwód łowiecki Koła "Dzik" i tam zgłosił pozyskanie. 
Łowczy stwierdził że skoro kol. Grzegorz Kupś posiada takie informacje niech zgłosi sprawę 
oficjalnie. 

5. Odczytanie przez kol. V-ce prezesa pisma od  kol. G. Kupśa  z prośba o wyjaśnienie dlaczego 
został mu wstrzymany odstrzał oraz wyjaśnienie całego zajścia. W odpowiedzi usłyszał od kol. 
Łowczego K. Margowskiego że po zgłoszeniu całego zajścia uznał zablokowanie odstrzału za 
stosowne. Kolega Łowczy zwrócił się do zarządu że może ponieść konsekwencje swojej 
decyzji jeśli jest taka potrzeba.  

6. Zarząd podjął decyzję o przywróceniu możliwości polowania przez kolegę Grzegorza Kupsia. 
oraz przekazania całej sprawy do Państwowej Straży łowieckiej w celu wyjaśnienia.  
 

 

Protokół sporządził 


